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Fipronilcrisis  -  Overleg verwerking kippenmest

Door de fipronilbesmetting mag kippenmest niet verwerkt en afgezet worden in het 
buitenland. Het is dus zoeken naar een oplossing om deze mest op een veilige en 
kostenefficiënte manier te verwerken. Ook onze buurlanden Nederland, Duitsland en 
Frankrijk worstelen met dit probleem. 

Op 1 september 2017 vond een overleg plaats met de Europese Commissie over de 
mestproblematiek. Verbranden van de mest behoort tot de mogelijkheden maar deze 
optie is erg duur en er is ook een capaciteitsprobleem. 

1. Wie was aanwezig bij het overleg op 1 september? Waren ook onze buurlanden 
betrokken?

2. Welke opties lagen/liggen op tafel?

3. Kwam reeds een definitieve oplossing uit de bus? Zo ja, welke oplossing?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 1015 van 11 september 2017
van SOFIE JOOSEN

1. Op het overleg waren de Europese Commissie, het Vlaamse Gewest, het Waalse 
Gewest en de federale overheid aanwezig.

2-3.De vertegenwoordigers van de Europese Commissie hebben bevestigd dat volgens 
Verordening (EG) nr.1069/2009 van het Europees Parlement en de Raad van 21 
oktober 2009 tot vaststelling van gezondheidsvoorschriften inzake niet voor 
menselijke consumptie bestemde dierlijke bijproducten en afgeleide producten en tot 
intrekking van Verordening (EG) nr.1774/2002 alle dierlijke bijproducten die 
geproduceerd worden door een dier dat een illegale behandeling heeft ondergaan, 
categorie 1 materiaal worden. Bijgevolg kan de met fipronil gecontamineerde mest 
niet afgezet worden naar de bodem of in een mestverwerkingsinstallatie. De enige 
realistische optie die voor Vlaanderen overblijft, is de met fipronil gecontamineerde 
mest te verbranden. 


